
Title (en)
Shower head.

Title (de)
Brausekopf.

Title (fr)
Tête de douche.

Publication
EP 0478999 A1 19920408 (DE)

Application
EP 91115321 A 19910911

Priority
DE 4031206 A 19901004

Abstract (en)
In a shower head for producing pulsating fluid jets with a rotating ball for the periodic sealing of the individual fluid outlet openings on the shower
head, it is proposed for the sake of improvement and for the use as a sanitary hand-held or stationary shower fitting that the ball be arranged in an
annular channel constructed on a shower floor and the annular channel be bounded by a nozzle plate at the region located upstream, the cross-
section of the individual fluid outlet openings being larger than that of the individual nozzles for the fluid inlet. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Brausekopf zur Erzeugung von pulsierenden Fluidstrahlen mit einer umlaufenden Kugel zur periodischen Abdichtung der einzelnen
Fluidaustrittsöffnungen am Brausekopf, ist zur Verbesserung und für den Einsatz als sanitäre Hand- oder Stationärbrause vorgeschlagen, daß die
Kugel in einem auf einem Brauseboden ausgebildeten Ringkanal angeordnet ist und am stromaufwärts gelegenen Bereich der Ringkanal von einer
Düsenscheibe begrenzt ist, wobei der Querschnitt der einzelnen Fluidaustrittsöffnungen größer ist als der der einzelnen Düsen für den Fluideinlaß.
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